
ZAPISNIK SA 14. SJEDNICE UO-a  SAMOSTALNOG  SINDIKATA RADNIKA u BHRT-u,   
održane 08.02. 2016. godine 

 
Prisutni: D. Smital; Dž. Kahrica; T. Maličbegović; M. Grbo; E. Čengić; G. Brkić;  N. Žuga;  
N. Hodžić; M.Muratović; M. Džihanić; M. Baručija; M. Tufo; N.Vrgoč; N. Arnautović; N. 
Čordalija;   
 
Odsutni: A.Teskeredžić; S.Topalić; A. Kolar - neopravdano, B.Hamzagić- opravdano 
 
Sjednici su prisustvovali: N. Šimić, predsjednica Skupštine SSR u BHRT-u i V. Gradišić, 
predsjednik Nadzornog odbora SSR u BHRT-u. 
 
Dnevni red: 
 
1. Zapisnici sa 13 redovne. i 5. vanredne sjednice 
2. Aktuelna situacija u BHRT-u (protest, nove informacije) 
3. Skupština SSR u BHRT-u 
- Izvještaj o radu UO (predlagač Elvis Čengić) 
- Prijedlog programa rada Sindikata za 2016. (predlagač Damir Smital) 
- Izvještaj Nadzornog odbora (izlaganje Velija Gradišić) 
- spisak za pomoć (eventualne primjedbe) 
- spisak delegata (eventualne primjedbe) 
- Odluke Skupštine (predlagač Nada Šimić) 
- Poslovnik o radu Skupštine (predlagač Nada Šimić) 
- Dnevni red Skupštine 
- Organizovanje Skupštinskog zasjedanja 
4. Razno 
 
AD 1 Na predloženi dnevni red je predloženo da se dodaju i analiziraju i zapisnici sa 13. i 5. 
vanredne sjednice, te na prijedlog N. Vrgoč, sjednica je preimenovana na redovnu, što je 
jednoglasno usvojeno. Prešlo se na analizu zapisnika, koji su uz manje izmjene jednoglasno 
usvojeni. 
 
AD2 D. Smital je rekao da je protest prošao dobro i da je dobio vidan publicitet u medijima, 
što je bio i glavni cilj protesta da se skrene pažnja na problem oko naplate takse i pohvalio 
organizaciju samog protesta. Također je upoznao prisutne članove da je na sjednici Vijeća 
ministara koja je održana dan nakon protesta usvojeno produženje prikupljanja rtv takse preko 
telekoma do 30.06. 
E. Čengić je obrazložio inicijativu UO SSU RTV F BiH, i rekao da da će pokušati stupiti u 
kontakt sa Sindikatom RTRS-a, ako ga ima, kako bi se uspostavila saradnja. Predložio je da 
SSR u BHRT-u bude organizator za održavanje Okruglog stola, na temu finansiranje JRTS-
a.Takođe je istakao da rukovodstvo SSR u BHRT-u treba održati sastanak sa predstavnicima 
SSS BiH. 
N. Šimić je pohvalila organizaciju protesta, te ponovila da je prikupljanje rtv takse obaveza 
menadžmenta, koji treba i dalje da vrši pritisak na zakonodavca kako bi se obezbijedio 
stabilan način finansiranja JRTVS-a. 
D. Smital je rekao da se treba zatražiti od UO JRTVS-a prisustvo predstavnika sindikata na 
sljedećoj sjednici. 
 
 



Nakon diskusije o predloženim sastancima,  
- dopis UO JRTVS-a, za prisustvo na sljedećoj sjednici 
- organizovanje okruglog stola 
- sastanak sa SSU RTV F BiH i 
- sastanak sa SSS BiH 

 
zaključeno je da se trebaju svi prijedlozi realizovati, što je jednoglasno usvojeno. 
Takođe je dogovoreno da se uputi zahvalnica SSS BiH i Sindikatu rudara na podršci i 
učestvovanju na protestima SSR u BHRT-u. 
 
AD 3 UO je jednoglasno usvojio izvještaju o radu UO uz usvajanje korekcije N. Čordalije na 
predloženi tekst. 
Programa rada SSR u BHRT-u, je jednoglasno usvojen uz sugestije i predložene izmjene. 
Nadzorni odbor je uočio neke nepravilnosti, te je dao prijedlog da se mijenja Pravilnik o 
dodjeli finansijske pomoći članovima SSR u BHRT-u, gdje je naglašeno da se treba brisati 
stavka 6. mjeseci članstva u sindikatu, pa nakon toga da se članovi mogu obraćati za pomoć. 
Također je predsjednik Nadzornog odbora naglasio da se u budućem kreditiranju po pitanju 
registracije vozila treba ograničiti članove na jednu registraciju godišnje, kako bi se ostavila 
mogućnost kreditiranja ostalih članova. 
Što se tiče spiska za pomoć nije bilo izmjena, a spisak delegata je izmjenjen na zahtjev 
podružnice ITC-a, pa je umjesto Zorice Vujmilović, na spisak delegata stavljen Dragan. 
Miljević. 
Zaključeno je da se na Skupštini donese odluka o razrješenju Aleksandra Kolara, jer je 3 puta 
bio neopravdano odsutan na sjednicama UO, kao i Dragana Maksimovića, koji je prestao biti 
član SSR u BHRT-u. 
Utvrđen je prijedlog Odluke o načinu izboru članova UO SSR u BHRT-u, uz određene 
izmjene na prijedlog Dž. Kahrice, a razmatrao se i prijedlog Poslovnika o radu Skupštine SSR 
u BHRT-u, koji je također prihvaćen uz određene izmjene teksta. 
N. Šimić je upoznala prisutne o dopisima iz podružnica BHT 1, MP-e i PEP-a, a u vezi 
smjene predsjednika SSR u  BHRT-u. 
D. Smital je dostavio predsjednici Skupštine, prijedlog kandidata za UO SSR u BHRT-u, od 
strane podružnice RTV Produkcije. 
Na ovoj sjednici je usaglašen dnevni red za 1. redovnu Skupštinu. 
Također su prihvaćeni prijedlozi za radna tijela Skupštine i to: 

- Verifikaciona komisija: N. Hodžić; Dž. Kahrica i N. Žuga 
- Radno predsjedništvo; N. Šimić; G. Brkić i E. Čengić 
- Ovjerivači zapisnika: N. Čordalija i T. Maličbegović 
- Zapisničar: A. Alimanović.  
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